
  

Protokół Nr XXVIII/2017 

z XXVIII Sesji Rady Gminy Gaworzyce 

odbytej w dniu 29 listopada 2017 r. 

 

 

W dniu 29 listopada 2017 r. o godzinie 14.00 w Pałacu w Gaworzycach rozpoczęła się  XXVIII 

Sesja Rady Gminy Gaworzyce.
 
 

 

Przy ustawowym składzie Rady Gminy 15 radnych, w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Nieobecni: Janina Burda, Dariusz Podlak. 

 

Spoza Rady w sesji udział wzięli: 

- Kamil Ciupak - Wicestarosta Polkowicki 

- Jacek Szwagrzyk - Wójt Gminy 

- Bogusława Samul - Skarbnik Gminy 

- przedstawiciele jednostek organizacyjnych i pomocniczych. 

 

Obradom przewodniczyła Danuta Pawliszyn - Przewodnicząca Rady Gminy Gaworzyce.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

 

Pkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy Gaworzyce - Danuta Pawliszyn dokonała otwarcia XXVIII Sesji 

Rady Gminy Gaworzyce, przywitała radnych, sołtysów, dyrektorów i kierownika jednostek                     

organizacyjnych oraz zaproszonych gości.  

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła na podstawie listy obecności, że w Sesji aktualnie 

uczestniczy 13 radnych, wobec czego Sesja posiada wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Pkt 2 

Przedstawienie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy - p. Danuta Pawliszyn odczytała wniosek Wójta Gminy Gaworzy-

ce z dnia 23 listopada 2017 r. o wprowadzenie do porządku obrad Sesji projektu uchwały w 

sprawie  zmiany uchwały o zaciągnięciu kredytu długoterminowego. 

Wniosek Wójta Gminy stanowi załącznik do protokołu. 

 „Za” ww. wnioskiem Wójta Gminy o rozszerzenie porządku obrad zagłosowało 13                      

radnych. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała rozszerzony porządek obrad, który przedstawiał się następują-

co: 

  1.   Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

  2.   Przedstawienie porządku obrad. 

  3.   Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy. 

  4.   Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji zadań w okresie między sesjami. 

  5. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy z pracy w okresie między sesjami. 

  6.   Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2016/2017. 

  7.   Wnioski i zapytania. 

  8.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o zaciągnięciu kredytu długoterminowego. 

  9.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Gaworzyce. 

 10.   Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Gaworzyce na 2017 rok. 

 11.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy gminy Gaworzyce z organi-  
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        zacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia                    

        24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok. 

 12.  Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony                        

        przyrody na terenie użytku ekologicznego „Przemkowskie Bagno”. 

 13.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.                 

 14.  Sprawy różne. 

 15.  Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy skierowała do radnych pytanie: Kto z państwa radnych jest                          

za przyjęciem rozszerzonego porządku obrad sesji? 

"Za" przyjęciem rozszerzonego porządku obrad XXVIII Sesji zagłosowało 13 radnych. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że zostały wniesione uwagi do protokołu, Proto-

kół został wysłany radnym droga elektroniczną. 

Przewodnicząca odczytała treść proponowanych zmian do projektu protokołu z XXVII Sesji 

Rady Gminy, tj. w punkcie Ad. 17 ppkt 7 oraz w ppkt 11. 

„Za” wprowadzeniem do protokołu przedstawionych zmian opowiedziało się 13 radnych.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych z pytaniem: Kto z państwa                            

radnych jest za przyjęciem Protokołu z XXVII Sesji ze zmianami? 

Radni Gminy Gaworzyce w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za” przyjęli Protokół                            

Nr XXVII/2017 z XXVII Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 30 października 2017 r. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji zadań w okresie między sesjami 

Wójt Gminy Gaworzyce - p. Jacek Szwagrzyk przedstawił sprawozdanie z realizacji zadań                   

w okresie między sesjami. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie z realizacji zadań w okresie między sesjami zostało dołączone do protokołu. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy z pracy w okresie między sesjami 

Przewodnicząca Rady Gminy – p. Danuta Pawliszyn przedstawiła sprawozdanie o pracy w okre-

sie między sesjami. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy o pracy w okresie między sesjami zostało dołączo-

ne do protokołu. 

 

Ad. 6 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2016/2017 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała zebranych, że "Informacja o stanie realizacji zadań 

oświatowych za rok szkolny 2016/2017" została wnikliwie omówiona podczas wspólnego posie-

dzenia Komisji stałych Rady Gminy - w dniu 21.11.2017 r. 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do sołtysów z pytaniem o to, czy chcieliby zapoznać 

się ze skróconą informacją. 

Po uzyskaniu od sołtysów twierdzącej odpowiedzi, Przewodnicząca zwróciła się do Dyrektora 

Szkoły Podstawowej w Gaworzycach o skrótowe przedstawienie przedmiotowej informacji. 

 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2016/2017 została dołączona 

do protokołu. 
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O godzinie 14.30 na obrady Sesji przybył radny Dariusz Podlak. 

Od tej pory w Sesji uczestniczyło 14 radnych. 

 

Ad. 7 

Wnioski i zapytania 

W punkcie 7 porządku obrad radni zgłosili następujące zapytania: 

1) radny Mieczysław Jóźwin poinformował, że w ocenie mieszkańców Dalkowa wykonywane 

prace wodno - kanalizacyjne w Dalkowie mogą nie spełniać oczekiwań mieszkańców. Radny 

poprosił Wójta o zajęcie się sprawą, gdyż przed zakończeniem zadania można jeszcze usterki 

usunąć. Natomiast po zakończeniu zadania, po 2-3 latach, wszystkie usterki będą musiały być 

usuwane na koszt gminy; 

 

2) radna Maria Jankowa złożyła pisemną interpelację dotyczącą realizacji projektu inwesty-

cyjnego pn.: "Budowa kompleksu sportowo-rekreacyjnego - toru motokrosowego wraz z infra-

strukturą techniczną i obiektami towarzyszącymi". 

Radna poinformowała, że interpelację złożyła w związku ze sprzecznymi informacjami udziela-

nymi przez Wójta Gminy na temat głównego inwestora przedsięwzięcia, projektu inwestycyjne-

go. 

Interpelacja dotyczy m.in. udzielenia odpowiedzi na pytania: 

- kto jest inwestorem projektu i kiedy zostało wszczęte postępowanie administracyjne rozpoczy-

nające proces inwestycyjny? 

- jakie przesłanki zadecydowały o rozszerzeniu zakresu inwestycji pn.: "Budowa toru motocros-

sowego w Gaworzycach" na "Budowa kompleksu sportowo-rekreacyjnego - toru motokrosowe-

go wraz z infrastrukturą techniczną i obiektami towarzyszącymi"; 

 

3) radna Maria Jankowa nawiązując do opublikowanego zarządzenia Wójta Gminy o sprzeda-

ży działek należących do gminy (położonych w Kłobuczynie, w trójkącie pomiędzy drogą na 

Polkowice, a drogą na Głogów) poinformowała, że w ubiegłym roku Rada Gminy nie podjęła 

uchwały o sprzedaży tych działek z uwagi na to, że w Studium zagospodarowania przestrzenne-

go te działki są przeznaczone pod działalność usługowo-gospodarczą. Ze sprzedaży takich               

działek można uzyskać większy dochód, niż ze sprzedaży działki jako grunty rolne; 

 

4) radna Bożena Wojtczak w imieniu sołtysów z terenu Parafii Kurów Wielki zwróciła się                    

do Wójta Gminy z prośbą o udzielenie pomocy w napisaniu projektu pozwalającego na pozyska-

nie środków na remont muru kościelnego w Kurowie Wielkim; 

 

5) radny Dariusz Podlak zawnioskował do Wicestarosty Polkowickiego o utwardzenie wysepki 

na przystanku przy drodze powiatowej w  Gaworzycach (koło Piekarni) gdyż na wysepce,                  

przy której wysiadają osoby z autobusu, jest błoto. 

 

O godzinie 15.00 Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 10-minutową przerwę w obradach. 

Obrady XXVIII Sesji wznowiono o godzinie 15.10. 

 

Ad. 8  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o zaciągnięciu kredytu długoterminowego 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Radni, w wyniku głosowania – 14 głosami „za” (przy ustawowym składzie Rady Gminy 

Gaworzyce – 15 radnych i obecności na Sesji – 14 radnych) podjęli powyższą uchwałę. 
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Uchwała Nr XXVIII/224/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Gaworzyce  
Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Gaworzyce szcze-

gółowo omówiła Skarbnik Gminy - Bogusława Samul.  

Radna nie zgłosili pytań. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Radni, w wyniku głosowania – 14 głosami „za” (przy ustawowym składzie Rady Gminy                   

Gaworzyce – 15 radnych i obecności na Sesji – 14 radnych) podjęli powyższą uchwałę. 

Uchwała Nr XXVIII/225/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Gaworzyce na 2017 rok 
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Gaworzyce na 2017 rok omówiła Skarbnik 

Gminy - Bogusława Samul.  

Radna nie zgłosili pytań. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Radni, w wyniku głosowania – 14 głosami „za” (przy ustawowym składzie Rady Gminy                   

Gaworzyce – 15 radnych i obecności na Sesji – 14 radnych) podjęli powyższą uchwałę. 

Uchwała Nr XXVIII/226/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy gminy Gaworzyce z organi-  

zacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia                    

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała Protokół z konsultacji projektu "Programu Współpracy 

gminy Gaworzyce z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działal-

ność pożytku publicznego na rok 2018". 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Radni, w wyniku głosowania – 14 głosami „za” (przy ustawowym składzie Rady Gminy 

Gaworzyce – 15 radnych i obecności na Sesji – 14 radnych) podjęli powyższą uchwałę. 

Uchwała Nr XXVIII/227/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony                        

przyrody na terenie użytku ekologicznego „Przemkowskie Bagno” 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 

Radni, w wyniku głosowania – 14 głosami „za” (przy ustawowym składzie Rady Gminy 

Gaworzyce – 15 radnych i obecności na Sesji – 14 radnych) podjęli powyższą uchwałę. 
Uchwała Nr XXVIII/228/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania 
1) W punkcie 13 Wicestarosta Polkowicki - p. Kamil Ciupak poinformował o wynikach 

Powiatowego Konkursu na Najlepszą Inicjatywę Wiejską; 

2) Wicestarosta Polkowicki zapewnił radnego Dariusza Podlaka, że wniosek o utwardzenie 

wysepki przekaże do odpowiednich służb; 
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3) Wójt Gminy Gaworzyce - Jacek Szwagrzyk udzielił odpowiedzi na wniosek radnego 

Mieczysława Jóźwina [Ad. pkt 7 ppkt 1 protokołu]: Jesteśmy czujni i jesteśmy obecni                           

w Dalkowie. Mieszkańcy będą musieli podpisać oświadczenia dla wykonawcy, że prace zostały 

wykonane zgodnie z ich oczekiwaniami. W poniedziałek będą tam również służby Starosty. 

Poinformujemy radnego o której godzinie to nastąpi, żebyśmy mogli się spotkać. Dziś byli w 

urzędzie: inspektor nadzoru, projektant, wykonawca i przedstawiciel Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska; 

 

4) Wójt Gminy Gaworzyce - Jacek Szwagrzyk odnosząc się do kwestii zgłoszonej przez radną 

Marię Jankową [Ad. pkt 7 ppkt 3 protokołu] poinformował, że Zarządzenie zostało wydane 

zgodnie z uchwałą Rady Gminy Nr XVI/139/2016 z dnia 27 września 2016 r., którą Rada Gminy 

wyraziła zgodę na zbycie trzech działek w obrębie Kłobuczyn. 

Radna Maria Jankowa jednoznacznie stwierdziła, że Rada Gminy nie podjęła tej uchwały. 

Wobec podtrzymania przez radną Marię Jankową swojego stanowiska o niepodjęciu przez Radę 

Gminy uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, Wójt Gminy zapewnił, 

że kwestia zgłoszona przez radną zostanie sprawdzona. Jeżeli potwierdzi się stanowisko radnej 

M. Jankowej, to wówczas pani Ania otrzyma naganę. 

Następnie Wójt Gminy przedstawił zebranym przesłanki do sprzedaży przedmiotowych działek                           

w Kłobuczynie; 

 

5) odpowiadając na prośbę radnej Bożeny Wojtczak, Wójt Gminy zapewnił, że jest w bieżącym 

kontakcie z księdzem proboszczem. Wójt przypomniał, że do złożenia jakiegokolwiek wniosku 

musi być wykonana dokumentacja. Na dzień dzisiejszy Parafia Kurów Wielki posiada 

dokumentację na remont i na prace przy ambonie oraz przy bocznym ołtarzu.  

Wójt Gminy zaproponował złożenie wniosku do Fundacji i do Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Dolnośląskiego na jeden z wyżej wymienionych obiektów. 

 

Ad. 14 

Sprawy różne: 
1) radna Bożena Wojtczak - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała sprawozdanie          

z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2016. 

Nie zgłoszono uwag do sprawozdania. 

Sprawozdanie zostało dołączone do protokołu. 

 

2) Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z prośbą do radnych i sołtysów o udzielenie             

pomocy dla 2 rodzin z Gostyni, które straciły dom w wyniku pożaru 27.11.2017 r. 

Radna Maria Jankowa zgłosiła, iż należałoby powołać komitet (np. 3-osobowy), który                 

oficjalnie zająłby się organizacją zbierania pomocy dla rodziny z Gostyni, która straciła dom                   

w wyniku pożaru 27.11.2017r.  

Można też powierzyć prowadzenie zbiórki jednej z organizacji pozarządowej, która na stronie 

internetowej zamieści oficjalną informację o zbiórce: o tym że można wpłacać środki na konto,      

a także o możliwości przynoszenia darów. 

Radna zawnioskowała o zamieszczenie na stronie internetowej gminy Gaworzyce ogłoszenia                   

o organizowanej pomocy i numerze konta, na które można wpłacać darowizny dla poszkodowa-

nych w wyniku pożaru. 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała swoją kandydaturę do pełnienia funkcji koordy-

natora.  

Wójt Gminy poinformował zebranych nt. lokali zastępczych, jakie dotychczas zaproponował                     

pogorzelcom. 
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Radny Mieczysław Joźwin zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy o możliwość przekazania 

pogorzelcom mieszkania po byłej szkole w Dalkowie (mieszkanie na parterze); 

 

3) radna Maria Jankowa zaapelowała do Wójta Gminy o nieużywanie w dyskusji z mieszkań-

cami na temat budżetu, planowanych czy realizowanych zadań inwestycyjnych, sformułowania 

"nie chcieliście wiatraków", "nie chcieliście wiatraków, nie ma pieniędzy na to, na to...". 

Radna dodała, że "Wójt nie pytał nas czy chcemy wiatraków. To, że wiatraków nie ma, to jest 

skutek naszych odwołań od tej decyzji, a jak to się naprawdę zakończy, to nie wiemy. Także 

proszę nie używać 'nie chcieliście wiatraków'".  

Wójt Gminy - Jacek Szwagrzyk zapytał radną o to, gdzie tak rzekomo miał powiedzieć. 

Radna Maria Jankowa: "Jeżeli Pan tak nie powiedział, to bardzo się cieszę". 

Wójt Gminy podkreślił, że jest nie tylko Wójtem, ale jestem przede wszystkim mieszkańcem 

Gminy Gaworzyce i mieszkańcem Gaworzyc. Dodał, że celem jego działalności jest służba                      

i skoro mieszkańcy zaufali po raz czwarty, to z obowiązków wywiązuje się dobrze. 

Może nie w stosunku do wszystkich, bo wszystkich nie da się zadowolić. 

Odnosząc się do kwestii wiatraków Wójt stwierdził, że „to czas pokaże. Były przedstawiane 

argumenty, że wszyscy wkoło będą umierali, będą migreny. W Niegosławicach są wiatraki. 

Serce boli, że nie potrafimy dotrzeć do mieszkańców Gaworzyc, żeby nie palili plastiki, bo to 

palenie plastikami wywołuje zagrożenie zawałami, a czy ten wiatrak? Naprawdę, nie wiem.” 

Następnie Wójt nawiązał do widocznych dysproporcji w rozwoju gmin: Gaworzyce, Grębocice, 

Radwanice i Niegosławice, widocznych m.in. w stopniu skanalizowania i wielkości budżetów 

ww. gmin. 

Wójt Gminy podtrzymał, iż nigdy nie powiedział że "nie chcieliście wiatraków". Wójt miał 

przygotowane porozumienia z sołectwami, bo chciałem każdemu sołectwu na którym 

znajdowałby się wiatrak, dać 15.000,- zł - oprócz tego co przypada z funduszu sołeckiego                       

i oprócz zadań inwestycyjnych, które realizujemy".  

Radna Maria Jankowa przypomniała, że Zarząd Województwa Dolnośląskiego opracowuje 

projekt programu w sprawie ograniczenia emisji CO2 . Gdy będzie uchwalony Program, trzeba 

będzie się do niego dostosowywać. 

Natomiast jeżeli chodzi o wiatraki, to "wiatraków w Gaworzycach nie ma, nie dlatego, że tak jak 

Pan mówi 'nie wiem czy szkodzi', ja też nie wiem czy szkodzi, ale według badań jest że szkodzi. 

Wiatraków nie ma, bo udało się przesunąć w czasie, bo nie wiem jak to się skończy, dlatego że 

nie zostały do końca, zgodnie z prawem, przeprowadzone wymagane procedury. Tylko to 

spowodowało, że nasze odwołanie zostało uwzględnione. Panie Wójcie, Pan w odwołaniu do 

Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w sprawie decyzji zezwalającej na budowę 

wiatraków też podnosił sprawę odległości. Dlaczego nie jest tak jak w województwie 

dolnośląskim 1000-1200 metrów, a u nas jest 750 metrów? To były Pana argumenty, czyli też 

Pan tak do końca nie zgadzał się z tym, jak te wiatraki będą umiejscowione. Nasze odwołanie 

zostało uwzględnione tylko ze względu na nieprawidłowo przeprowadzoną inwentaryzację 

nietoperzy."  

W dalszej kolejności radna Maria Jankowa nawiązała do przewidywanych zmian przepisów                           

w zakresie zasad opodatkowania elektrowni wiatrowych. 

Wójt Gminy - Jacek Szwagrzyk nawiązał do sporu w gminie Żukowice na tle lokalizacji 

wiatraków.  

Wójt podkreślił, że natomiast na terenie gminy Gaworzyce było zorganizowane zebranie                           

z sołtysami w sprawie lokalizacji wiatraków. Wszyscy dziwili się, dlaczego w naszej gminie 

"idzie to, tak normalnie". Jedyną osobą, która zwróciła uwagę na wiatraki, to był Wojewódzki 

Konserwator Zabytków - pan Zdzisław Kurzeja, który zapytał - "po co chcesz psuć ten 

krajobraz?". 

Wójt Gminy - Jacek Szwagrzyk dodał, że gdyby jako Wójt byłby w to bezpośrednio 

zaangażowany i miałby w tym interes, albo kłamał, to pogubiłby się już w tym wszystkim.            
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Wójt zapewnił, że chodziło mu tylko o dochody gminy, gdyż widzi dysproporcje między 

gminami. 

Wójt dodał, że dobrze, że uwarunkowania zdrowotne udało się odsunąć na bok. 

Radna Maria Jankowa stwierdziła, że "to nie był argument w odwołaniu decyzji. 

Decyzja Sanepidu o wiatrakach była negatywna, czyli coś jest na rzeczy. Mało tego, negatywną 

opinię otrzymał Pan także od Przemkowskiego Parku Krajobrazowego." 

Wójt Gminy nawiązał do jednej opinii do uchwalanego Studium Gminy Gaworzyce. Opinia 

dotyczyła farmy fotowoltaicznej, która miała być wybudowana prywatnej działce Wójta 

położonej w obrębie Koźlice. Opinia Stowarzyszenia stanowiła, że należy zwrócić szczególną 

uwagę na lokalizację tej farmy fotowoltaicznej w związku z bliskością, z sąsiedztwem stawu w 

Kłobuczynie.   

Radna Maria Jankowa odpowiedziała, że skoro ktoś uważał, że farma jest za blisko, to (...) 

Przecież farmy fotowoltaiczne też mają negatywny wpływ na przelatujące ptaki. 

Wójt Gminy do radnej Marii Jankowej: Teraz Pani mówi o farmie fotowoltaicznej, a godzinę 

temu  powiedziała Pani o trzech działkach w Kłobuczynie, które można byłoby przeznaczyć pod 

przemysł. 

Radna Maria Jankowa: Jeżeli Pan chce sprzedawać te działki, to dlaczego jest napisane,                   

że z przeznaczeniem na grunty rolne, skoro w Studium jest zapisane, że na działalność 

gospodarczą?  

4) Sołtys Mieszkowa - Ewelina Sobótka zawnioskowała o utwardzenie pobocza drogi 

Gaworzyce-Mieszków; 

5) Radna Maria Rafałowicz poinformowała, że mieszkanie w Dalkowie, którego przyznane 

pogorzelcom zaproponował radny Mieczysław Jóźwin, komisja mieszkaniowa na początku 

października przyznała innej rodzinie. 

 

Ad. 15 

Zakończenie obrad 
Po wyczerpaniu porządku dziennego obrad, Przewodnicząca Rady Gminy p. Danuta Pawliszyn               

o godz. 16.00 zamknęła obrady XXVIII Sesji Rady Gminy Gaworzyce. 

 

                             Przewodnicząca Rady Gminy  

 

         Danuta Pawliszyn 

 
Protokołowała: 

 

Renata Dziurman 


